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Protokoll nr 210 fört vid sammanträde med styrelsen för Strandhaga Koloniförening 

2024-12-07 på restaurang Verona. 

    

Närvarande: Maria Fermvik, Inga-Lill Nilsberth, Ulf Petersson, Claes Svensson, Anders Collbo, 

Annica Ljungdahl och Kenneth Lundqvist.  

Frånvarande: ---- 

 

§ 1.   Sammanträdet öppnades. 

          Maria Fermvik hälsade alla välkomna. 

 

§ 2.   Dagordningen. 

          Utsänd dagordning godkändes. 

 

§ 3.   Föregående protokoll. 

          Protokoll nr 209 godkändes. 

 

§ 4.   Områdesbelysningen. 

Kenneth Lundqvist informerade om att omkopplingen av områdesbelysningen är 

slutförd så och att samtlig belysningsstolpar är inkopplade på Halmstads kommunens 

elmätare. 

          Beslutades att godkänna Äta arbeten på entreprenaden för en kostnad av 10 500:- 

 

§ 5.   Klubbstugan stämmouppdraget. 

          Kenneth Lundqvist redogjorde en kostnadskalkyl på en tillbyggnad av klubbstugan. 

          Beslut om en tillbyggnad av klubbstugan tas upp på nästa föreningsstämma. 

          En arbetsgrupp för att arbeta fram en inv. upprustning av klubbstugan är tillsatt.  

          En budget för inv. upprustning av klubbstuga skall beslutas på nästa föreningsstämma. 

 

§ 6.   Stängsel mot Scheelevägen. 

Beslutades att vaktmästarna kommer att laga undertråden på stängsel mot 

Scheelevägen under våren 2025. 

 

§ 7.   Byggärenden. 

          Styrelsen gick igenom 3 st aktuella byggärenden på Strandhaga. 

          1 st bygglovsärende är godkänt, 1 st bygglovsärende är återkallat av stugägaren och 

          1 st bygglovsärende pågår. 

 

§ 8.   Samråd Äventyrslandet. 

          Beslutades att styrelsen skickar in en skrivelse till Halmstad kommun om synpunkter 

          på utförandet av nya bostadsområdet runt Äventyrslandet. 

          Synpunkter som kom fram på extra föreningsstämman tas med i skrivelsen 
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§ 9.    Uppföljning av verksamhetsplan 2024. 

           Verksamhetsplanen följdes upp med resultat och kostnader för 2024. 

           Uppföljningen kommer att presenteras på föreningsstämman 2025. 

 

§ 10.  Inför stämman. 

a.  Valberedningen. 

 Beslutades att Maria Fermik skickar mejl till berörda personer som är aktuella 

 för omval för 2025. 

 

b.  Tid och plats. 

 Beslutades att stämman skall hållas lördagen den 29 Mars med början kl.14.00 

 på Strandgatan Tjugo i Halmstad. 

 

c. Utskick. 

Kallelse och övriga handlingar distribueras senare. 

 

§ 11.  Nya medlemmar. 

           Inga nya medlemmar. 

 

§ 12.  Ekonomi. 

           Ulf Petersson redovisade för föreningens nuvarande ekonomi och inga avvikelser 

           noterades. 

 

§ 13.  Inkomna skrivelser. 

a. Snöröjning. 

Skrivelse har inkommit om att få tillåtelse att snöröja i gångarna på området. 

Enl. stämmobeslut 2022 beslutades att snöröjning ej är tillåten på området.  

Detta beslut gäller till nästa gång det tas upp på en föreningsstämma. 

 

b. Områdets klassning. 

Skrivelse har inkommit om Halmstad kommuns kulturklassning av området. 

Styrelsen har tidigare beslutat att ta en ny kontakt med Bygg- och miljö- 

förvaltningen betr. regler som gäller för Strandhaga när ny enhetschef har tillsats. 

 

§ 14.  Övriga frågor. 

a. Inköp av markyta. 

Beslutades att styrelsen gör en förfrågan till Halmstad kommun att få inköpa 

markytan utmed NyaTylösandsvägen som i dag är en allmän parkeringsyta. 

 

b. Inköp av skyltar. 

Beslutades att styrelsen köper in 3 st skyltar som monteras vid respektive 

grind. Skyltarna ska informera om att området ej vinterhålles. 
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§ 15.  Nästa möte. 

           Lördagen den 25 januari kl.11.00 på Verona. 

 

§ 16.  Avslutning. 

           Maria Fermvik tackade och avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Kenneth Lundqvist 

Sekr. 

 

 

 

Justeras 

 

 

Maria Fermvik 

Ordf. 


